

Happy Lunar New Year



Best wishes for
the Year of the Monkey
金猴獻瑞 猴年吉祥

To preserve the environment, we are sending our Chinese New Year greetings in the form of an e-card instead of printed cards.

The special Chinese New Year message from Deloitte is available via one of the following links:

[Deloitte China](#) | [Youtube](#)

[Homepage](#) | [Add Deloitte as a safe sender](#)



35/F One Pacific Place
88 Queensway
Hong Kong

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee ("DTTL"), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as "Deloitte Global") does not provide services to clients. Please see [About Deloitte](#) for a more detailed description of DTTL and its member firms.

[Privacy](#)

Thank you for your interest in Deloitte China services. Deloitte China would like to continue to use your personal information (in particular name and contact details) for the purpose of sending you marketing and regulatory updates, invitations to seminars and other events organized, sponsored or promoted by Deloitte China. If you do not wish to receive further communications from Deloitte China, please send a return email to the sender with the word "Unsubscribe" in the subject line.

If you would like to update your personal information, please click [here](#).

Deloitte China refers to Deloitte Touche Tohmatsu in Hong Kong, Deloitte Touche Tohmatsu in Macau, Deloitte Touche Tohmatsu Certified Public Accountants LLP in the Chinese Mainland and their respective affiliates practising in Hong Kong, Macau and the Chinese Mainland.

© 2016 Deloitte Touche Tohmatsu in Hong Kong, Deloitte Touche Tohmatsu in Macau, and Deloitte Touche Tohmatsu Certified Public Accountants LLP in the Chinese Mainland. All rights reserved.

恭賀新禧

為繼續支持環保，德勤以電子賀卡向您恭賀農曆新年，
取代郵寄印刷賀卡。



Best wishes for
the Year of the Monkey
金猴獻瑞 猴年吉祥

請通過以下網站開啟德勤農曆新年賀卡：

[德勤中國](#) | [Youtube](#)

[主頁](#) | [把德勤添加為安全寄件者](#)



香港
金鐘道 88 號
太古廣場一座 35 樓

Deloitte (“德勤”) 泛指一家或多家德勤有限公司 (即根據英國法律組成的私人擔保有限公司，以下稱“德勤有限公司”)，以及其成員所網絡和它們的關聯機構。德勤有限公司與其每一家成員所均為具有獨立法律地位的法律實體。德勤有限公司 (又稱“德勤全球”) 並不向客戶提供服務。請參閱[關於德勤](#)中有關德勤有限公司及其成員所更為詳細的描述。

隱私

感謝您對德勤中國服務的關注。德勤中國希望可以繼續使用您的個人資料 (特別是姓名及聯繫資訊)，以向您發送市場和政策最新動態，以及由德勤中國舉辦、贊助或宣傳之研討會及其他活動的邀請函。如您日後不希望收到由德勤中國發出的資訊，請回覆電郵並在郵件主題欄中填上“Unsubscribe”。

如欲更新您的個人資料，請點擊[此處](#)。

德勤中國泛指德勤·關黃陳方會計師行 (香港)、德勤·關黃陳方會計師行 (澳門)、德勤華永會計師事務所 (特殊普通合夥) (中國大陸) 以及其於香港、澳門及中國大陸從事業務之關聯機構。

© 2016 德勤·關黃陳方會計師行 (香港)、德勤·關黃陳方會計師行 (澳門)、德勤華永會計師事務所 (特殊普通合夥) (中國大陸) 版權所有 保留一切權利